
OBEC SLOVĚNICE
Slověnice 29, 257 26 Divišov

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
ZE DNE 1.3.2024 (č.1)

Přítomní zastupitelé: Bc. Anežka Kronusová, DiS., Lukáš Jedlička, Bc. Josef

Ehrenberger, Ota Varvarovský, Bronislava Sigmundová

Hosté: Regnerová, Měchurová, Mocová, Knotek, Knotková, Hruška, Jeřábek, Pešek,

Moc ml.

Předpokládaný program:

1. Projednání bezpečnosti a stavu lípy na návsi obce u kontejnerů

2. Projednání příspěvku na chod pobočky České pošty v Divišově

3. Informace o ČOV

4. Doplnění obecního osvětlení k domu č.p. 33

5. Informace o správě obce a správě lesů

6. Diskuze, závěr

Zasedání zahájeno v 17:30 hod.

Jednání zahájil starosta a přivítal všechny přítomné.

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva a konstatoval, že přítomní zastupitelé jsou

usnášeníschopný. Starosta určil jako zapisovatele Lukáše Jedličku a jako ověřovatele

Otu Varvarovského a Bronislavu Sigmundovou.

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
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Ad 1.

Starosta informoval přítomné o stavu dané lípy na základě vypracovaného

dendrologického posudku a upozornil na nebečí plynoucí z tohoto stavu, kdy hrozí

pád a ohrožení obyvatel a majetku. Vyzval přítomné, aby se k dané problematice

vyjádřili. Vzhledem k významu a stáří tohoto stromu se nikdo z přítomných ani ze

zastupitelů nevyjádřil s určitostí. K tomuto bodu se starosta vrátil na závěr schůze,

jelikož bylo nutné rozhodnout o pokácení nebo zachování. Po zvážení rizik, které

plynou ze zachování stromu se rozhodlo o hlasování kdo je pro pokácení.

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 2.

Starosta informoval ohledně vzneseného požadavku ze strany Městského úřadu v

Divišově, který bude přebírat pobočku České pošty a žádá od okolních obcí pomoc s

financováním. Starosta navrhl dotaci v podobě 1000,- (tisíc korun) měsíčně.

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 3.

Starosta informoval ohledně udělené dotace na domovní ČOV a dále o nutnosti

zbudovat individuální domovní čističky. Obec provede anketu na základě, které se

následně osloví hydrogeolog, který provede v obci průzkum pro budoucí projekty na

jednotlivé ČOV. Anketa a následné oslovení hydrogeologa proběhne nejpozději do

konce března 2024.

Ad 4.

Starosta informoval přítomné ohledně zbudování veřejného osvětlení k domu č.p. 33.

Obec již získala nutné vyjádření od společnosti ČEZ a CETIN a dále bude nutné
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získat souhlasy jednotlivých majitelů dotčených pozemků a nebo dané pozemky

budou vykoupeny.

Ad 5.

Starosta informoval o ukončení spoluprace s p. Březinou, kteý dřívě pro obec

spravoval lesy.

Ad 6.

Ve volné diskuzi navrhla Pí. Měchurová objednání velkoobjemového kontejneru,

který by měl být objednán nejpozději začátkem dubna. P. Knotek upozornil na

špatnou bezpečnostní situaci na hlavní silnici vedoucí obcí a spolu s dalšími

přítomnými doporučil zbudování zrcadla, které by pomohlo při vyjíždění vozidel z

pozemků na komunikaci. Sl. Regnerová navrhla, aby se obec zapojila do akce

“ukliďme česko”, která probíhá začátkem dubna. Dále poukázala na znečištění

veřejných prostranství obce psími výkaly a doporučila zbudování stanoviště s

igelitovými pytlíky na jejich sběr.

Starosta ukončil zasedání v 19:10

Ve Slověnicích dne 4.3. 2024 v 18:30 hod.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina

2. Dendrologický posudek

Zapsal: Lukáš Jedlička
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Ověřil: Ota Varvarovský …………………………….

Bronislava Sigmundová …………………………….

Vyvěšeno na úřední desce dne: 5.3.2024

Sejmuto z úřední desky dne: ……………
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